
Zápis č. 9, ze zasedání Školské rady, ZŠ Rakovského v Praze 12, konané dne 16. 9. 2014 

Přítomni: Jan Šimek 
  PhDr. Bc. Mgr. Břetislav Voženílek, MBA 
  Mgr. Tomáš Severa, který nahradil  Bc. Marka Drtila jako zástupce pedagogů 
  Helena Jelínková 
     
Nepřítomni: Bc. František Adámek, Blanka Brožková 
 
Host:  Mgr. Pavel Nedbal, ředitel ZŠ 
 
Program: 1)  Výroční zpráva školy za školní rok 2013/2014 

2) Různé 

K bodu 1)  

Pan ředitel ZŠ Mgr. P. Nedbal předložil k projednání Výroční zprávu školy za školní rok 2013/2014.   

Text Výroční zprávy byla doplněn o činnost školské rady. ŠR  ji následně bez dalších výhrad schválila. 

K bodu 2)  

Pan ředitel seznámil ŠR s průběhem dosud provedených a plánovaných, budoucích, oprav budovy. 
Oznámil úspěšné podepsání smlouvy s nájemcem, KGM, seznámil členy ŠR se skutečností, že prostory 
školy si pronajala i Společnost Montessori. Pozval všechny členy ŠR na slavnostní otevření areálu RAK. 
Škola je celkově velmi úspěšná v čerpání dotací, které má přislíbené i na úpravu vnitrobloků a 
dendrologického areálu.  

Naplněnost školy je v celku uspokojivá. Došlo k personálním změnám jednak s ohledem na 
důchodový věk několika členů sboru, ale i s odkazem na platnou legislativu, vyžadující u všech učitelů 
odpovídající vzdělání, nebo alespoň zahájení studia k jeho dosažení. 

Pan ředitel předložil  ŠR schválená Usnesení Rady MČ Prahy 12, která se týkala zajištění organizace 

výchovně vzdělávacího procesu. 

Termín příštího jednání ŠR bude stanoven operativně, po komunálních volbách. 

V Praze, dne 16. 9. 2014 

Zapsal – Jan Šimek 


